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Anexă la Hotărârea Consiliului Județean Arad nr. 111/30.04.2020 
 
 
 ROMÂNIA 
JUDEŢUL ARAD 
CONSILIUL JUDEŢEAN 
NR. 7.582/31.03.2020 
 
 
 

PROCES-VERBAL 
al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad 

din data de 27.03.2020, ora 10.00 
 
 

Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea pe site-ul Consiliului 
Judeţean Arad a Dispoziţiei nr. 124/20.03.2020 a preşedintelui Consiliului Judeţean 
privind convocarea în şedinţă ordinară a Consiliului Judeţean Arad (cuprinzând ordinea 
de zi, data, ora şi locul desfăşurării), precum şi prin intermediul presei, în cotidianul local 
„Jurnalul Arădean”. Convocarea consilierilor s-a realizat şi telefonic. 

Prezenţi: Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, 
Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, 
Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi 
Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-Ioan, 
Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, şi 
Urzică Cristian – consilieri judeţeni, Silvana Lupu – Secretar general al Judeţului. 

Absenţi: Craivan Camelia-Eugenia, Duruş Daniel-Sorin, Ispravnic Cristian-Ilie, 
Pădurean Petru, Retter Iosif, Săbău Gheorghe și Ulici Ion – consilieri judeţeni. 

 
 
La punctul 18 de pe ordinea de zi, domnul consilier judeţean Trifon Daniel se 

prezintă în sala de şedinţă şi îşi exprimă votul începând cu acest punct. 
La punctul 27 de pe ordinea de zi, domnul consilier judeţean Pop Alin se prezintă 

în sala de şedinţă şi îşi exprimă votul începând cu acest punct. 
La punctul 28 de pe ordinea de zi, domnii consilieri judeţeni Moşneag Vasile-

Ovidiu și Plaveți Ioan nu participă la vot. 
La punctul 35 de pe ordinea de zi, domnul consilier judeţean Urzică Cristian 

părăsește sala de ședință și nu votează la acest punct.  
 
 
Dl Cionca Iustin: Bună ziua! Îmi cer scuze că nu am venit să vă salut cum 

procedez de obicei, dar ați văzut că am aranjat și sala în așa fel încât să păstrăm 
distanța cerută de specialiști, astfel încât să încercăm să nu ne îmbolnăvim și noi.  

Dl Moț Petru: (Neinteligibil)…, vă credem că nu ne-ați salutat din aceste motive că 
într-adevăr, întotdeauna ați făcut-o, dar domnul Cadar, de când este vicepreședinte nu 
ne mai salută, așa că…, 

Dl Cadar Răzvan: (Neinteligibil)…, vreți să vi-l dau? 
Dl Cionca Iustin: Haideți…, și eu aș vrea să fim foarte operativi, să terminăm 

repede ședința. Noi, la ora 11:00 avem întâlnire și la 12:00 din nou, cu tema Coronavirus 
tot în sala aceasta și de aceea aș vrea să terminăm repede ședința dacă sunteți de 
acord. Nu mai citesc ordinea de zi, mă gândesc că o aveți fiecare dintre dumneavoastră 
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în față, o să vă propun să o votăm cu un singur amendament. Punctul 33, informarea 
domnului Sergiu Bîlcea și Diverse să le trecem după punctele introduse suplimentar pe 
ordinea de zi. Bine…, și 27 îl retragem, o să vă explic atunci la momentul potrivit de ce. 
Mai sunt alte propuneri? 

Dl Moț Petru: Aș propune dacă sunteți de acord să retrageți și punctul 28 pentru 
că din moment ce nu mai alocăm bani, nu mai are rost să votăm nici procedurile. Dacă 
ulterior se vor pune bani pentru așa ceva, votăm și procedurile de atribuire a lor.  

Dl Cionca Iustin: Domnul Moț! Nu ne încurcă cu nimic să o aprobăm, să o avem 
aprobată. Ea era pregătită dinainte pentru că nu știam ce se va întâmpla. Acuma știți, v-
am anunțat, banii de la toate proiectele acestea vrem să îi mutăm pe Spital, pe sănătate, 
dar dacă totuși avem noroc și scăpăm de această pandemie, viața merge înainte și 
aceste proceduri trebuie votate ca să aibă cadru cu ce să își desfășoare activitatea cei 
de la Centru Cultural. Zic că nu ne încurcă cu nimic să o păstrăm, inițial și eu am vrut să 
o retrag, dar după aceea m-au convins cei de la Centru să o lăsăm metodologia, că 
oricum nu produce dacă le iau banii și nu aprobăm fondurile. Dacă sunt alte intervenții? 
Nu sunt. Cine este de acord cu ordinea de zi propusă de mine cu aceste amendamente? 
24 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, 
Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, 
Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi 
Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-Ioan, Stan 
Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ţolea Adrian-Florin, şi Urzică Cristian – 
consilieri judeţeni). Mulțumesc! 

 
 

ORDINEA DE ZI 
a şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 

27 martie 2020, ora 10.00, Sala „Vasile Goldiş” 
 
 

1.Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 1 al Hotărârii Consiliului Județean 
Arad nr. 38/31.01.2020 privind aprobarea utilizării excedentului bugetar al anilor 
precedenți pentru finanțarea cheltuielilor secțiunii de dezvoltare în anul 2020 – inițiativa 
președintelui.  

2.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de venituri și cheltuieli 
al Județului Arad pe anul 2020 – inițiativa președintelui. 

3.Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcții pentru aparatul de 
specialitate al Consiliul Județean Arad – iniţiativa preşedintelui. 

4.Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcții pentru Biblioteca 
Județeană Alexandru D. Xenopol Arad – iniţiativa preşedintelui. 

5.Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcţii pentru Spitalul de 
Psihiatrie Mocrea – iniţiativa preşedintelui. 

6.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului de funcţii pentru 
Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă Arad – iniţiativa preşedintelui. 

7.Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare și 
funcționare al Regiei Autonome Administrația Zonei Libere Curtici – Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 

8.Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de Organizare și 
Funcționare a serviciului social cu cazare „Locuința Protejată pentru Victimele Violenței 
Domestice Mara” din cadrul Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului 
Arad – iniţiativa preşedintelui. 
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9.Proiect de hotărâre privind aprobarea înființării unor linii de gardă la domiciliu în 
cadrul Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă Arad – iniţiativa preşedintelui. 

10.Proiect de hotărâre privind majorarea patrimoniului public al Județului Arad cu 
bunurile de interes public județean aferente sistemului de alimentare cu apă şi canalizare 
situate pe raza Unităţii Administrativ-Teritoriale Orașul Pâncota – iniţiativa preşedintelui. 

11.Proiect de hotărâre privind majorarea patrimoniului public al Județului Arad dat 
în administrare directă Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 

12.Proiect de hotărâre privind majorarea patrimoniului public al Județului Arad dat 
în administrare prin delegare Liceului Special „Sfânta Maria” Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 

13.Proiect de hotărâre privind majorarea patrimoniului public al Județului Arad dat 
în administrare prin delegare Centrului Școlar pentru Educație Incluzivă Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 

14.Proiect de hotărâre privind modificarea patrimoniului Judeţului Arad dat în 
administrare directă Centrului Cultural Județean Arad – iniţiativa preşedintelui. 

15.Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public al Județului Arad în 
domeniul public al Municipiului Arad a unui sistem de emitere abonamente auto – 
iniţiativa preşedintelui. 

16.Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune asupra 
apartamentului nr. 3 din imobilul situat în municipiul Arad, Bulevardul Revoluţiei, nr. 40 – 
iniţiativa preşedintelui. 

17.Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune asupra 
apartamentului nr. 5 din imobilul situat în municipiul Arad, Bulevardul Revoluţiei, nr. 40 – 
iniţiativa preşedintelui. 

18.Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai 
obiectivului de investiție „Demolare corp 8 şi construire sediu administrativ în cadrul 
Spitalului de Psihiatrie Mocrea” – iniţiativa preşedintelui. 

19.Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai 
obiectivului de investiție „Modernizare DJ 793 km 14+300 – 21+300 Șepreuș – Cermei” – 
iniţiativa preşedintelui. 

20.Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai 
obiectivului de investiție ”Modernizare DJ 709A km 0+000–3+200, 3+850–12+200 
Mâsca-Măderat-Arăneag” – iniţiativa preşedintelui. 

21.Proiect de hotărâre privind aprobarea Devizului general actualizat al 
obiectivului de investiții „Modernizare DJ 792B km 8+500-11+900, 15+800-33+800, 
33+800-40+400 Bârsa-Moneasa-Limită judeţ Bihor” – iniţiativa preşedintelui. 

22.Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii valabilității licenței de traseu 
seria AR nr. 0004 atribuită operatorului de transport S.C. TRANSDARA S.A. – iniţiativa 
preşedintelui. 

23.Proiect de hotărâre pentru aprobarea Planului de acțiune pe anul 2020 privind 
serviciile sociale administrate și finanțate din bugetul Județului Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 

24.Proiect de hotărâre privind avizarea Planurilor de acțiune pe anul 2020 ale 
serviciilor sociale administrate și finanțate din bugetele unor unități administrativ-
teritoriale din Județul Arad – iniţiativa preşedintelui. 

25.Proiect de hotărâre privind aprobarea plății cotizației Județului Arad pe anul 
2020 la bugetul Asociației de Dezvoltare Intercomunitară de Transport Public Arad – 
iniţiativa preşedintelui. 

26.Proiect de hotărâre privind participarea Centrului Cultural Județean Arad la 
Programul de stimulare a înnoirii Parcului auto național 2020–2024 – iniţiativa 
preşedintelui. 
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27.Proiect de hotărâre privind aprobarea Metodologiilor de atribuire a contractelor 
de finanțare nerambursabilă pentru activitățile nonprofit de interes general aferente 
anului 2020 – inițiativa președintelui. 

28.Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri şi cheltuieli al S.C. 
Aeroportul Arad S.A. pe anul 2020 – inițiativa președintelui. 

29.Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri și cheltuieli al 
Regiei Autonome Administrația Zonei Libere Curtici-Arad pe anul 2020 – inițiativa 
președintelui. 

30.Proiect de hotărâre privind aprobarea Normelor metodologice de monitorizare 
a ajutoarelor de stat și ajutoarelor de minimis – inițiativa președintelui. 

31.Proiect de hotărâre privind aprobarea implementării Programului pentru școli al 
României în anul școlar 2020 - 2021 – inițiativa președintelui. 

32.Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici 
actualizați și a Devizului general actualizat pentru obiectivul de investiţie „Amenajare 
Secție de Oncologie a Spitalului Clinic Județean de Urgență Arad, Municipiul Arad, str. 
Vicențiu Babeș nr. 11-13” – iniţiativa preşedintelui. 

33.Proiect de hotărâre privind aprobarea Devizului general actualizat al 
obiectivului de investiții „MODERNIZARE DJ 709F, km 0+000–23+540 SÂNMARTIN-
OLARI-CAPORAL ALEXA” – iniţiativa preşedintelui. 

34.Proiect de hotărâre privind stabilirea Procedurii de desfăşurare a şedinţelor 
Consiliului Judeţean Arad în situaţii excepţionale, constatate de autorităţile abilitate – 
inţiativa preşedintelui. 

35.Proiect de hotărâre privind achiziția unui Sistem real - time PCR și kit-ul pentru 
detecția COVID-19, a unor echipamente medicale, materiale sanitare și dezinfectanți. 

36.Informarea nr. 6.273/13.03.2020 a domnului Sergiu Bîlcea, vicepreședintele 
Consiliului Județean Arad. 

37.Diverse. 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
63/2020 privind aprobarea ordinii de zi a şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad 
din data de 27 martie 2020.   

 
 
Punctul 1 
Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 1 al Hotărârii Consiliului Județean Arad 

nr. 38/31.01.2020 privind aprobarea utilizării excedentului bugetar al anilor precedenți 
pentru finanțarea cheltuielilor secțiunii de dezvoltare în anul 2020 – inițiativa 
președintelui.  

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 1. Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 1 al 

Hotărârii Consiliului Județean Arad nr. 38/31.01.2020 privind aprobarea utilizării 
excedentului bugetar al anilor precedenți pentru finanțarea cheltuielilor secțiunii de 
dezvoltare în anul 2020. Dacă sunt intervenții? Domnul Moț! 

Dl Moț Petru: Doar o propunere vreau să vă fac, nu este vizavi de punct, să nu 
mai citiți tot punctul că avem ordinea de zi toți în față, spuneți doar punctul 1 și…, 

Dl Cionca Iustin: De acord! De acord! Dacă sunteți de acord…, 
Dl Moț Petru:…, fiind o ședință…,  
Dl Cionca Iustin: Data trecută, colegul dumneavoastră domnul Sabău m-a certat 

că nu le citesc și de aceea…,  
Dl Moț Petru: Bun. Relația dumneavoastră cu domnul Sabau o știm cu toții…, 
Dl Cionca Iustin: Am înțeles! 
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Dl Moț Petru:…, și atunci este altă situație…, 
Dl Cionca Iustin: De acord cu dumneavoastră! 
Dl Moț Petru: La această ședință. La ședințele normale…, 
Dl Cionca Iustin: Aveți dreptate. Vă mulțumesc! Cine este pentru? 24 voturi 

(Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac 
Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci 
Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, 
Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-Ioan, Stan Simona-
Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ţolea Adrian-Florin, şi Urzică Cristian – consilieri 
judeţeni). Împotrivă? -. Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
64/2020 pentru modificarea art. 1 al Hotărârii Consiliului Județean Arad nr. 
38/31.01.2020 privind aprobarea utilizării excedentului bugetar al anilor precedenți 
pentru finanțarea cheltuielilor secțiunii de dezvoltare în anul 2020. 

 
 
Punctul 2 
Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de venituri și cheltuieli al 

Județului Arad pe anul 2020 – inițiativa președintelui. 
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 2. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 24 

voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac 
Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci 
Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, 
Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-Ioan, Stan Simona-
Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ţolea Adrian-Florin, şi Urzică Cristian – consilieri 
judeţeni). Împotrivă? -. Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
65/2020 privind rectificarea bugetului general de venituri și cheltuieli al Județului Arad pe 
anul 2020. 

 
 
Punctul 3 
Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcții pentru aparatul de 

specialitate al Consiliul Județean Arad – iniţiativa preşedintelui. 
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 3. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 24 

voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac 
Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci 
Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, 
Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-Ioan, Stan Simona-
Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ţolea Adrian-Florin, şi Urzică Cristian – consilieri 
judeţeni). Împotrivă? -. Abțineri? -. 
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În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
66/2020 privind aprobarea statului de funcții pentru aparatul de specialitate al Consiliul 
Județean Arad. 

 
 
Punctul 4 
Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcții pentru Biblioteca 

Județeană Alexandru D. Xenopol Arad – iniţiativa preşedintelui. 
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 4. Dacă sunt intervenții?  
Dl Bîlcea Sergiu: Domnul președinte, fără intervenții. (Neinteligibil). 
Dl Cionca Iustin: Nu, nu. 
Dl Remețan Florin: Putem vota și în…, (neinteligibil). 
Dl Cionca Iustin: Nu, nu, nu. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 24 

voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac 
Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci 
Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, 
Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-Ioan, Stan Simona-
Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ţolea Adrian-Florin, şi Urzică Cristian – consilieri 
judeţeni). Împotrivă? -. Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
67/2020 privind aprobarea statului de funcții pentru Biblioteca Județeană Alexandru D. 
Xenopol Arad. 

 
 
Punctul 5 
Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcţii pentru Spitalul de 

Psihiatrie Mocrea – iniţiativa preşedintelui. 
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 5. Intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 24 voturi 

(Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac 
Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci 
Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, 
Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-Ioan, Stan Simona-
Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ţolea Adrian-Florin, şi Urzică Cristian – consilieri 
judeţeni). Împotrivă? -. Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
68/2020 aprobarea statului de funcţii pentru Spitalul de Psihiatrie Mocrea. 
 

 
Punctul 6 
Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului de funcţii pentru 

Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă Arad – iniţiativa preşedintelui. 
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Dl Cionca Iustin: 6. Intervenții? Cine este pentru? 24 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, 
Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-
Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa 
Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-Ioan, Stan Simona-Lucia, 
Sulincean Marius-Mircea, Ţolea Adrian-Florin, şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). 
Împotrivă? -. Abțineri? -. 
 

În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
69/202 privind aprobarea organigramei și a statului de funcţii pentru Spitalul Clinic 
Judeţean de Urgenţă Arad. 

 
 
Punctul 7 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare și 

funcționare al Regiei Autonome Administrația Zonei Libere Curtici – Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: 7. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 24 voturi 

(Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac 
Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci 
Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, 
Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-Ioan, Stan Simona-
Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ţolea Adrian-Florin, şi Urzică Cristian – consilieri 
judeţeni). Împotrivă? -. Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
70/202 privind aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al Regiei 
Autonome Administrația Zonei Libere Curtici. 

 
 

Punctul 8 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de Organizare și 

Funcționare a serviciului social cu cazare „Locuința Protejată pentru Victimele Violenței 
Domestice Mara” din cadrul Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului 
Arad – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: 8. Intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 24 voturi (Cionca Iustin 

– preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, 
Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-
Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa 
Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-Ioan, Stan Simona-Lucia, 
Sulincean Marius-Mircea, Ţolea Adrian-Florin, şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). 
Împotrivă? -. Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
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71/2020 privind aprobarea Regulamentului de Organizare și Funcționare a serviciului 
social cu cazare „Locuința Protejată pentru Victimele Violenței Domestice Mara” din 
cadrul Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Arad. 

 
 

Punctul 9 
Proiect de hotărâre privind aprobarea înființării unor linii de gardă la domiciliu în 

cadrul Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă Arad – iniţiativa preşedintelui. 
 
Dl Cionca Iustin: 9. Intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 24 voturi (Cionca Iustin 

– preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, 
Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-
Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa 
Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-Ioan, Stan Simona-Lucia, 
Sulincean Marius-Mircea, Ţolea Adrian-Florin, şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). 
Împotrivă? -. Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
72/2020 privind aprobarea înființării unor linii de gardă la domiciliu în cadrul Spitalului 
Clinic Judeţean de Urgenţă Arad. 

 
 
Punctul 10 
Proiect de hotărâre privind majorarea patrimoniului public al Județului Arad cu 

bunurile de interes public județean aferente sistemului de alimentare cu apă şi canalizare 
situate pe raza Unităţii Administrativ-Teritoriale Orașul Pâncota – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: 10. Intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 24 voturi (Cionca 

Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, 
Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-
Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa 
Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-Ioan, Stan Simona-Lucia, 
Sulincean Marius-Mircea, Ţolea Adrian-Florin, şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). 
Împotrivă? -. Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
73/2020 privind majorarea patrimoniului public al Județului Arad cu bunurile de interes 
public județean aferente sistemului de alimentare cu apă şi canalizare situate pe raza 
Unităţii Administrativ-Teritoriale Orașul Pâncota. 

 
 
Punctul 11 
Proiect de hotărâre privind majorarea patrimoniului public al Județului Arad dat în 

administrare directă Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă Arad – iniţiativa preşedintelui. 
 
Dl Cionca Iustin: 11. Intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 24 voturi (Cionca 

Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, 
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Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-
Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa 
Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-Ioan, Stan Simona-Lucia, 
Sulincean Marius-Mircea, Ţolea Adrian-Florin, şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). 
Împotrivă? -. Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
74/2020 privind majorarea patrimoniului public al Județului Arad dat în administrare 
directă Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă Arad. 

 
 
Punctul 12 
Proiect de hotărâre privind majorarea patrimoniului public al Județului Arad dat în 

administrare prin delegare Liceului Special „Sfânta Maria” Arad – iniţiativa preşedintelui. 
 
Dl Cionca Iustin: 12. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 24 voturi 

(Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac 
Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci 
Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, 
Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-Ioan, Stan Simona-
Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ţolea Adrian-Florin, şi Urzică Cristian – consilieri 
judeţeni). Împotrivă? -. Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
75/2020 privind majorarea patrimoniului public al Județului Arad dat în administrare prin 
delegare Liceului Special „Sfânta Maria” Arad. 

 
 

Punctul 13 
Proiect de hotărâre privind majorarea patrimoniului public al Județului Arad dat în 

administrare prin delegare Centrului Școlar pentru Educație Incluzivă Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: 13. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 24 voturi 

(Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac 
Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci 
Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, 
Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-Ioan, Stan Simona-
Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ţolea Adrian-Florin, şi Urzică Cristian – consilieri 
judeţeni). Împotrivă? -. Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
76/2020 privind majorarea patrimoniului public al Județului Arad dat în administrare prin 
delegare Centrului Școlar pentru Educație Incluzivă Arad. 
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Punctul 14 
Proiect de hotărâre privind modificarea patrimoniului Judeţului Arad dat în 

administrare directă Centrului Cultural Județean Arad – iniţiativa preşedintelui. 
 
Dl Cionca Iustin: 14. Cine este pentru? 24 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, 

Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni 
Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş 
Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-
Ovidiu, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, 
Remeţan Florin, Salaşan Cristian-Ioan, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, 
Ţolea Adrian-Florin, şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
77/2020 privind modificarea patrimoniului Judeţului Arad dat în administrare directă 
Centrului Cultural Județean Arad  

 
  

Punctul 15 
Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public al Județului Arad în 

domeniul public al Municipiului Arad a unui sistem de emitere abonamente auto – 
iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: 15. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 24 voturi 

(Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac 
Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci 
Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, 
Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-Ioan, Stan Simona-
Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ţolea Adrian-Florin, şi Urzică Cristian – consilieri 
judeţeni). Împotrivă? -. Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
78/2020 privind trecerea din domeniul public al Județului Arad în domeniul public al 
Municipiului Arad a unui sistem de emitere abonamente auto. 
 
 

Punctul 16 
Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune asupra 

apartamentului nr. 3 din imobilul situat în municipiul Arad, Bulevardul Revoluţiei, nr. 40 – 
iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: 16. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 24 voturi 

(Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac 
Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci 
Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, 
Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-Ioan, Stan Simona-
Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ţolea Adrian-Florin, şi Urzică Cristian – consilieri 
judeţeni). Împotrivă? -. Abțineri? -. 
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În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
79/2020 privind neexercitarea dreptului de preemţiune asupra apartamentului nr. 3 din 
imobilul situat în municipiul Arad, Bulevardul Revoluţiei, nr. 40. 

 
 
Punctul 17 
Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune asupra 

apartamentului nr. 5 din imobilul situat în municipiul Arad, Bulevardul Revoluţiei, nr. 40 – 
iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: 17. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 24 voturi 

(Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac 
Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci 
Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, 
Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-Ioan, Stan Simona-
Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ţolea Adrian-Florin, şi Urzică Cristian – consilieri 
judeţeni). Împotrivă? -. Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
80/2020 privind neexercitarea dreptului de preemţiune asupra apartamentului nr. 5 din 
imobilul situat în municipiul Arad, Bulevardul Revoluţiei, nr. 40. 

 
 
Punctul 18 
Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai 

obiectivului de investiție „Demolare corp 8 şi construire sediu administrativ în cadrul 
Spitalului de Psihiatrie Mocrea” – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: 18. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 25 voturi 

(Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac 
Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci 
Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, 
Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-Ioan, Stan Simona-
Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, şi Urzică Cristian – 
consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
81/2020 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiție 
„Demolare corp 8 şi construire sediu administrativ în cadrul Spitalului de Psihiatrie 
Mocrea”. 

 
 
Punctul 19 
Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai 

obiectivului de investiție „Modernizare DJ 793 km 14+300 – 21+300 Șepreuș – Cermei” – 
iniţiativa preşedintelui. 
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Dl Cionca Iustin: 19. Dacă sunt intevenții? Nu sunt. Cine este pentru? 25 voturi 
(Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac 
Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci 
Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, 
Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-Ioan, Stan Simona-
Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, şi Urzică Cristian – 
consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
82/2020 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiție 
„Modernizare DJ 793 km 14+300 – 21+300 Șepreuș – Cermei”. 

 
 

Punctul 20 
Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului 

de investiție ”Modernizare DJ 709A km 0+000–3+200, 3+850–12+200 Mâsca-Măderat-
Arăneag” – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: 20. Intervenții prima dată? Nu sunt. Cine este pentru? 25 voturi 

(Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac 
Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci 
Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, 
Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-Ioan, Stan Simona-
Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, şi Urzică Cristian – 
consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
83/2020 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiție 
”Modernizare DJ 709A km 0+000–3+200, 3+850–12+200 Mâsca-Măderat-Arăneag”. 

 
 
Punctul 21 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Devizului general actualizat al obiectivului 

de investiții „Modernizare DJ 792B km 8+500-11+900, 15+800-33+800, 33+800-40+400 
Bârsa-Moneasa-Limită judeţ Bihor” – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: 21. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 25 voturi 

(Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac 
Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci 
Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, 
Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-Ioan, Stan Simona-
Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, şi Urzică Cristian – 
consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
84/2020 privind aprobarea Devizului general actualizat al obiectivului de investiții 
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„Modernizare DJ 792B km 8+500-11+900, 15+800-33+800, 33+800-40+400 Bârsa-
Moneasa-Limită judeţ Bihor”. 

 
 

Punctul 22 
Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii valabilității licenței de traseu seria 

AR nr. 0004 atribuită operatorului de transport S.C. TRANSDARA S.A. – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: 22. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 25 voturi 

(Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac 
Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci 
Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, 
Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-Ioan, Stan Simona-
Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, şi Urzică Cristian – 
consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
85/2020 privind aprobarea prelungirii valabilității licenței de traseu seria AR nr. 0004 
atribuită operatorului de transport S.C. TRANSDARA S.A. 

 
 
Punctul 23 
Proiect de hotărâre pentru aprobarea Planului de acțiune pe anul 2020 privind 

serviciile sociale administrate și finanțate din bugetul Județului Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: 23. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 25 voturi 

(Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac 
Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci 
Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, 
Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-Ioan, Stan Simona-
Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, şi Urzică Cristian – 
consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
86/2020 pentru aprobarea Planului de acțiune pe anul 2020 privind serviciile sociale 
administrate și finanțate din bugetul Județului Arad. 
 

 
Punctul 24 
Proiect de hotărâre privind avizarea Planurilor de acțiune pe anul 2020 ale 

serviciilor sociale administrate și finanțate din bugetele unor unități administrativ-
teritoriale din Județul Arad – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: 24. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 25 voturi 

(Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac 
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Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci 
Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, 
Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-Ioan, Stan Simona-
Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, şi Urzică Cristian – 
consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
87/2020 privind avizarea Planurilor de acțiune pe anul 2020 ale serviciilor sociale 
administrate și finanțate din bugetele unor unități administrativ-teritoriale din Județul 
Arad. 
 

 
Punctul 25 
Proiect de hotărâre privind aprobarea plății cotizației Județului Arad pe anul 2020 

la bugetul Asociației de Dezvoltare Intercomunitară de Transport Public Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: 25. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 25 voturi 

(Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac 
Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci 
Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, 
Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-Ioan, Stan Simona-
Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, şi Urzică Cristian – 
consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
88/2020 privind aprobarea plății cotizației Județului Arad pe anul 2020 la bugetul 
Asociației de Dezvoltare Intercomunitară de Transport Public Arad. 

 
 
Punctul 26 
Proiect de hotărâre privind participarea Centrului Cultural Județean Arad la 

Programul de stimulare a înnoirii Parcului auto național 2020–2024 – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: 26. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 25 voturi 

(Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac 
Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci 
Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, 
Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-Ioan, Stan Simona-
Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, şi Urzică Cristian – 
consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
89/2020 privind participarea Centrului Cultural Județean Arad la Programul de stimulare 
a înnoirii Parcului auto național 2020–2024. 
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 Dl Cionca Iustin: 27 l-am retras. 
 
 
Punctul 27 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Metodologiilor de atribuire a contractelor de 

finanțare nerambursabilă pentru activitățile nonprofit de interes general aferente anului 
2020 – inițiativa președintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: 28. Și dacă sunt intervenții? A mai ajuns un coleg, consilier, vă 

rog să îl notați și pe dânsul. 28. Dacă sunt intervenții? Vă rog, domnul Sulincean! 
Dl Sulincean Marius: (Neinteligibil). 
Dl Cionca Iustin: Nu merge? 
Dl Sulincean Marius: Salutăm inițiativa de a lua banii de la Centrul Cultural 

Județean, oricum evenimentele culturale din acest an sunt compromise, mai mult ca 
sigur că nu vor mai avea loc. Votăm normele metodologice, probabil că vom ieși la un 
moment dat și din această criză, dar dacă luăm banii de acolo nu văd ce o să mai 
împărțim.  

Dl Cionca Iustin: Poate o să dăm…, domnul Sulincean, i-am spus și domnului 
Moț. Poate că o să dăm banii înapoi la un moment dat, că nu cred că tot anul se va 
întinde, sper să nu fim atât de ghinioniști, sunt scenarii diferite. Eu sper să treacă cât mai 
repede această pandemie și să intrăm în normal pentru că nu putem acum să nu mai 
avem activități culturale sau sportive, sunt tot felul de activități ale școlilor și noi de aceea 
am lăsat metodologia acolo. Dar, până la urmă eu vă mulțumesc mult pentru înțelegere 
și trecem la vot. Cine este pentru? 26 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-
Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga 
Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor 
Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, 
Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan 
Florin, Salaşan Cristian-Ioan, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon 
Daniel, Ţolea Adrian-Florin, şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă? -. 
Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
90/2020 privind aprobarea Metodologiilor de atribuire a contractelor de finanțare 
nerambursabilă pentru activitățile nonprofit de interes general aferente anului 2020. 

 
 
Punctul 28 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri şi cheltuieli al S.C. 

Aeroportul Arad S.A. pe anul 2020 – inițiativa președintelui. 
 
Dl Cionca Iustin: 29. Dacă sunt intervenții? Vă rog! 
Dl Moșneag Ovidiu: Nu particip la vot! 
Dl Cionca Iustin: Poftiți?  
Dl Moșneag Ovidiu: Nu particip la vot! 
Dl Cionca Iustin: Să spuneți…, Moșneag nu participă la vot. Altcineva? Domnul 

Lucaci! 
Dl Lucaci Cornel: Domnule președinte, aș dori să vă întreb cum se justifică 

majorarea bugetului de la S.C. Aeroportul S.A.? 
Dl Cionca Iustin: Domnul Moșneag, nu îl votați, dar puteți răspunde.  
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Dl Moșneag Ovidiu: Da, nu este o majorare per ansamblul lui, sigur că da, am 
avut majorări de contracte care nu au ținut de noi și care suntem obligați să le încheiem, 
anumite contracte cu terții, în rest, nu avem majorări. 

Dl Lucaci Cornel: Da, dar datorită faptului că activitatea Aeroportului știm cu toții 
este așa cum este, mai ales în această perioadă. Eu și automat și colegii mei, credem că 
nu este necesară o majorare, iar dacă vorbim despre o mărire a numărului de angajați, 
de asemenea nu putem să fim de acord cu chestiunea aceasta. 

Dl Moșneag Ovidiu: Da. În cazul acesta, atunci eu vă propun să supuneți la vot 
închiderea Aeroportului, pentru că și așa noi suntem subdimensionați și în aceste 
condiții. Noi, de trei zile avem videconferințe cu toți directorii de aeroporturi din România, 
și sunt singur având în vedere că SMURD-ul are bază de operare la Arad și este 24h, 
adică 24 de ore din 24 de ore trebuie să îi deservim, suntem singurii care nu putem 
datorită numărului redus de personal să trimit în șomaj mai mult de 4 oameni care îi am, 
2 la reglementări aeronautice și 2 la contabilitate. 

Dl Cionca Iustin: Domnul director…, 
Dl Moșneag Ovidiu: Deci…, 
Dl Cionca Iustin:…, nu cred că întrebarea a fost în sensul de a închide Aeroportul, 

a cerut o explicație, i-ați dat…, 
Dl Moșneag Ovidiu: Nu, nu, nu! A spus că nu este de acord…, 
Dl Cionca Iustin: Nu. A întrebat…, 
Dl Moșneag Ovidiu: Nu, nu. A spus că nu este de acord…, 
Dl Lucaci Cornel: A fost un răspuns așa mai…, 
Dl Cionca Iustin: Domnul Lucaci a cerut o explicație, nu cred că a spus…, 
Dl Lucaci Cornel: Exact!  
Dl Cionca Iustin: Da. 
Dl Lucaci Cornel: Exact! 
Dl Cionca Iustin: Dacă…,  
Dl Lucaci Cornel: Domnul Moșneag sare în extrema cealaltă. 
Dl Cionca Iustin: Suntem toți acuma în perioada aceasta, suntem cu probleme 

multe și…, 
Dl Lucaci Cornel: Ideea era că în această perioadă, unde totul este blocat…, 
Dl Cionca Iustin: Aeroportul nu are voie să fie blocat chiar în această perioadă…,  
Dl Lucaci Cornel: Este adevărat…, 
Dl Cionca Iustin:..., pentru că o să vedeți că o să avem nevoie de el. 
Dl Lucaci Cornel:…, dar nu are activitate. Deci, nu are activitate mai mare decât a 

avut până acuma, că despre asta vorbim. 
Dl Cionca Iustin: Aveți dreptate, numai că toate se scumpesc în perioada aceasta. 
Dl Moșneag Ovidiu: Nici nu poate să aibă acuma mai mare cu cât…, toate 

zborurile sunt oprite dinspre toate țările din Europa în marea majoritate. E clar! Problema 
și speranța mea este să mai avem măcar charterele pentru vară. Dar noi am primit 
informare de la Minister prin Autoritatea Aeronautică în care este solicitat tuturor 
aeroporturilor păstrarea în condițiile de certificare a siguranței și securității de la vremea 
respectivă. Adică, suntem obligați toate aeroporturile din țară să…, 

Dl Lucaci Cornel: Adică stăm în așteptare. 
Dl Moșneag Ovidiu: Păi…, da. 
Dl Cionca Iustin: Mulțumesc, domnul director! Dacă mai sunt intervenții? Domnul 

Plaveți! 
Dl Plaveți Ioan: Nici eu nu particip la vot, domnul președinte! 
Dl Cionca Iustin: S-a consemnat în proces? Alte intervenții? Nu sunt. Cine este 

pentru? 16 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, 
Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Pero Tamas-Carol, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, 
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Salaşan Cristian-Ioan, Stan Simona-Lucia, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin şi Urzică 
Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă? 1 vot (Remețan Florin – consilier județean). 
Abțineri? 7 voturi (Butunoi Adrian-Cătălin, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci 
Cosmin-Ciprian, Moţ Petru, Pop Alin și Sulincean Marius-Mircea – consilieri județeni). 
Ok. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
91/2020 privind aprobarea Bugetului de venituri şi cheltuieli al S.C. Aeroportul Arad S.A. 
pe anul 2020. 

 
 
Punctul 29 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri și cheltuieli al Regiei 

Autonome Administrația Zonei Libere Curtici-Arad pe anul 2020 – inițiativa președintelui. 
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 30. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de 

venituri și cheltuieli al Regiei Autonome Administrația Zonei Libere Curtici-Arad pe anul 
2020. A trecut sau nu a trecut?  

Dna Lupu Silvana: Da. 
Dl Cionca Iustin: A trecut?  
Dna Lupu Silvana: Da. 
Dl Cionca Iustin: Bine. Punctul 30. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este 

pentru? 26 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-
Cătălin, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-
Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-
Ioan, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, şi 
Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
92/2020 privind aprobarea Bugetului de venituri și cheltuieli al Regiei Autonome 
Administrația Zonei Libere Curtici-Arad pe anul 2020. 
 
 

Punctul 30 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Normelor metodologice de monitorizare a 

ajutoarelor de stat și ajutoarelor de minimis – inițiativa președintelui. 
 
Dl Cionca Iustin: 31. Dacă sunt intervenții? Vă rog, domnul Moț! 
Dl Moț Petru: Domnule președinte, o să votăm acest proiect pe ordinea de zi, mai 

de grabă pe motiv de pandemie, dar mi-aș fi dorit ca punctul să fi fost mai riguros 
abordat pentru că înțeleg că prin acest proiect de hotărâre dorim să monitorizăm ajutorul 
de minimis pe care l-am dat la aeroport. Sigur, noi nu am votat acel proiect, dar aceasta 
nu înseamnă că nu dorim să vedem cum se cheltuie acei bani, nu aceasta este 
problema, însă dispozițiile legale pe care se bazează acest proiect de hotărâre, fac 
oarecum trimitere la altceva. Nu am avut nici eu timp să mă lămuresc exact, de aceea 
voi și vota, că nu vrem să împiedicăm opțiunile de verificare, însă paremise mie acolo că 
această procedură întocmită reglementează în exces față de dispozițiile legale și că ar fi 
fost suficient doar o parte din ceea ce este cuprins în anexa la hotărâre. Practic, s-a 
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făcut prea mult, oarecum inutil. Sigur că domnul Cadar se amuză, mi se pare normal să 
o facă, dar eu încerc să abordez problemele serios de fiecare dată și nu mi se pare că a 
ne încurca în tot felul de proceduri pe care după aceea nu mai știm cum să le respectăm 
că le-am reglementat în mod excesiv, ne este de ajutor. De aceea aș fi mers pe o 
reglementare mai suplă, întocmai cu dispozițiile legale pe care se bazează și, mă rog, nu 
cred că aceasta ar fi împiedicat, pornind de la acele dispoziții legale, ca dumneavoastră 
poate să..., încă o dată, nu am aprofundat problema, să emiteți acea dispoziție de 
recuperare a ajutorului de minimis, chiar fără o hotărâre de consiliu județean în perioada 
care apare în anexă și nu sunt sigur dacă este chiar riguros. De aceea, dar în fine, fiind 
această situație poate mai aprofundăm pe viitor problema. Mulțumesc!     

Dl Cionca Iustin: O să o rog pe doamna secretar să vă răspundă și după aceea 
închidem subiectul. Vă rog! 

Dna Lupu Silvana: Avem reglementate două tipuri de verificări. Pe perioada 
acordării ajutorului, când înainte de plată, efectiv se merge și se verifică documentele, 
dacă sunt corecte se efectuează plata, dacă nu sunt corecte se solicită completarea 
actelor, și avem perioada de monitorizare după. Pentru că ajutorul îl acordăm în anumite 
condiții, care trebuie păstrate o anumită perioadă, care se va prevedea în hotărârea de 
acordare a ajutorului. Și se poate întâmpla ca pe perioada de trei ani post ultima tranșă 
acordată să nu se respecte condițiile de acordare și atunci, pentru că dumneavoastră 
aprobați acordarea ajutorului, am gândit că tot prin hotărârea dumneavoastră trebuie să 
și retragem acel ajutor, dacă sunteți de acord cu retragerea ajutorului, urmând ca titlul 
executor să fie emis de președinte în baza hotărârii Consiliului Județean. Cât de 
simplificat am putut am gândit-o în felul acesta.   

Dl Moț Petru: Mulțumesc! Doar o singură întrebare. La Aeroport, acuma, în ce 
fază vom fi? Pentru că noi am dat o hotărâre cu ajutor de minimis, vom fi într-o fază…, s-
a dat efectiv sau nu? După ce aprobăm acest Regulament, practic am fi într-o fază ori să 
vedem…, avem hotărârea veche dacă le dăm, ori le-am dat deja și urmează să îi 
verificăm. 

Dna Ribovici Gheorghina: S-a dat un avans…, (neinteligibil). 
Dl Moț Petru: Suntem într-o situație mixtă atunci. Am înțeles! Bine. Mulțumesc! 
Dl Cionca Iustin: Da. Mulțumesc! Eu, acuma totuși în încheiere aș vrea să vă 

propun, dacă considerați, după ce îl studiați mai amănunțit că aveți propuneri de 
simplificare, vă rog să le faceți în scris sau să îl contactați direct pe Dan Buda sau pe 
doamna Ribovici să discutați și eu sunt dispus să îl mai punem o dată pe ordinea de zi în 
forma simplificată. Dacă mai sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 26 voturi 
(Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac 
Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci 
Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, 
Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-Ioan, Stan 
Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, şi Urzică 
Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
93/2020 privind aprobarea Normelor metodologice de monitorizare a ajutoarelor de stat 
și ajutoarelor de minimis. 

 
 
Punctul 31 
Proiect de hotărâre privind aprobarea implementării Programului pentru școli al 

României în anul școlar 2020 - 2021 – inițiativa președintelui. 
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Dl Cionca Iustin: 32. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 26 voturi 
(Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac 
Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci 
Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, 
Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-Ioan, Stan 
Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, şi Urzică 
Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
94/2020 privind aprobarea implementării Programului pentru școli al României în anul 
școlar 2020 – 2021. 
 

 
Punctul 32 
Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizați și 

a Devizului general actualizat pentru obiectivul de investiţie „Amenajare Secție de 
Oncologie a Spitalului Clinic Județean de Urgență Arad, Municipiul Arad, str. Vicențiu 
Babeș nr. 11-13” – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: 35. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 26 voturi 

(Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac 
Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci 
Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, 
Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-Ioan, Stan 
Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, şi Urzică 
Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
95/2020 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizați și a Devizului 
general actualizat pentru obiectivul de investiţie „Amenajare Secție de Oncologie a 
Spitalului Clinic Județean de Urgență Arad, Municipiul Arad, str. Vicențiu Babeș nr. 11-
13”. 

 
 
Punctul 33 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Devizului general actualizat al obiectivului 

de investiții „MODERNIZARE DJ 709F, km 0+000–23+540 SÂNMARTIN-OLARI-
CAPORAL ALEXA” – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: 36. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 26 voturi 

(Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac 
Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci 
Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, 
Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-Ioan, Stan 
Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, şi Urzică 
Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abțineri? -. 
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În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
96/2020 privind aprobarea Devizului general actualizat al obiectivului de investiții 
„MODERNIZARE DJ 709F, km 0+000–23+540 SÂNMARTIN-OLARI-CAPORAL 
ALEXA”. 

 
 
Punctul 34 
Proiect de hotărâre privind stabilirea Procedurii de desfăşurare a şedinţelor 

Consiliului Judeţean Arad în situaţii excepţionale, constatate de autorităţile abilitate – 
inţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: 37. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 26 voturi 

(Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac 
Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci 
Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, 
Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-Ioan, Stan 
Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, şi Urzică 
Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
97/2020 privind stabilirea Procedurii de desfăşurare a şedinţelor Consiliului Judeţean 
Arad în situaţii excepţionale, constatate de autorităţile abilitate. 

 
 
Punctul 35 
Proiect de hotărâre privind achiziția unui Sistem real - time PCR și kit-ul pentru 

detecția COVID-19, a unor echipamente medicale, materiale sanitare și dezinfectanți. 
 
Dl Cionca Iustin: 38. Dacă sunt intervenții? Doamna…, 
Dna Crișan Corina: Înainte să se voteze acest proiect, vreau să îi întreb pe toți cei 

care sunt aici dacă știu că un aparat de analize medicale, indiferent ce ar fi el, chiar dacă 
acum ne referim la un PCR are nevoie de consumabile care nu sunt ieftine ca să poată 
să și funcționeze și să facă aceste analize. Știe toată lumea?  

Dl Pop Alin: Cred că nu discutăm în momentul acesta de costuri! 
Dna Crișan Corina: Nu de costuri discutăm, ci discutăm…, 
Dl Pop Alin: Clar că este nevoie. 
Dna Crișan Corina:…, că ar trebuie ca acestea să le avem la dispoziție altfel, 

vreau să vă spun dragii mei, că vom avea aparate de pe care o să ștergem praful.  
Dl Cionca Iustin: Numai o secundă! Acuma, aș vrea să…, poate că noi nu am 

reușit în perioada aceasta să comunicăm foarte bine. Eu apreciez foarte mult faptul că 
ați venit cu un amendament, era bine să ne fi sunat să discutăm. Noi am alocat bani, 
PCR-ul este în curte, mai așteptăm unu, mai avem unu la TBC și aș vrea să vă informez 
câte PCR-uri avem și după aceea să vedeți că faceți o inflație, că până la urmă pe mine 
nu mă interesează…, ca și când am cumpăra prea multe mașini și nu avem benzină 
pentru ele. Pe noi ne interesează consumabile acuma. Este o criză de testere, este o 
criză de recoltoare, pentru că nu știu dacă știți cum funcționează că probabil nu v-ați 
confruntat, cum nu ne-am confruntat nici noi până acuma cu lucrurile acestea. Poate vă 
întrebați de ce nu avem deja din câte echipamente am cumpărat noi în toți anii aceștia, 
de ce nu avem un PCR. Pentru că nimeni nu a știut că va veni gripa aceasta anul trecut 
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când am făcut bugetul și vreau să vă dau explicație și la faptul că nu există pe stoc 
medicamentele care sunt recomandate în memorandumul de alatăieri, că nu știam ce 
medicamente se vor recomanda, de aceea nu există echipament, pentru că acest 
echipament este un echipament special pe care acuma domnul Arafat l-a propus și pe 
care medicii îl refuză pentru că se lucrează foarte greu îl el, gândiți-vă că ești ca în 
saună și să operezi, să stai ore în șir în nu știu câte combinezoane și cu tot felul de 
echipamente pe tine, dar trebuie să înțelegeți că achiziția se face centralizat la nivel 
național. Este o criză de echipamente, este o criză de consumabile, este o criză de 
medicamente, pentru că în toată lumea s-a extins acest Coronavirus și ne luptăm acum 
cu toate statele puternice, inclusiv cu America, pe piața aceasta de medicamente și de 
ceea ce avem nevoie. Deci, noi avem acuma, ieri a venit un PCR de la Guvern, 
molecular, așteptăm să ne vină și linia, extractorul automat, vortex, cotă și toate 
celelalte. Un astfel de PCR poate să facă din câte am citit și eu din presă, că încă nu au 
venit specialiștii să ne spună exact tipul acesta de PCR câte teste face, dar am văzut cel 
care s-a cumpărat ultima dată în Iași face patru sute cincizeci de teste pe zi. Un alt PCR, 
noi îl avem cumpărat la TBC, este cumpărat din Statele Unite pentru bolile de TBC și ne 
trebuiau doar kit-uri pentru tipul acesta și un nou soft, am comandat, dar în Statele Unite 
lucrurile se mișcă încet și în perioada aceasta au problemele lor și nu știu în cât timp ne 
vor ajunge kit-urile, dar PCR-ul îl avem. Avem un PCR donat de Cetatea Voluntarilor din 
banii Vodafone, poate ați citit în presă, care era alatăieri în Otopeni, sper să ajungă la 
Arad astăzi. Avem un PCR mai primitiv, nu este automat la Veterinari, care ni l-au pus la 
dispoziție, însă pentru toate acestea, nu avem consumabilele. De aceea noi spunem că 
banii aceștia care noi i-am alocat astăzi, cinci milioane, îi punem la dispoziția Spitalului 
să își cumpere consumabile pentru aceste PCR-uri, pentru că este păcat să cumpărăm 
atâtea aparate și să nu ai consumabilele pentru ele. Vreau să vă mai spun o chestiune. 
Recoltoarele acestea cu care vine să îți ia probele, se cumpără centralizat doar prin 
institut de către Direcția de Sănătate Publică. Degeaba ai avea și teste dacă nu ai 
recoltoare. Și cea mai mare problemă este că Ordonanța dată de Ministerul Sănătății 
prevede posibilitatea de testare doar pentru persoanele care prezintă simptome sau 
declară că au avut contact și contactul este definit ce înseamnă, cu o persoană. Deci, 
dacă nu avem, că ați văzut poate si presiunea medicilor. Eu îi susțin și mi-aș dori să îi 
protejăm și să le facem aceste teste, însă ați văzut că toți specialiștii vă spun, aceste 
teste dacă se fac prea repede ies negativ, dar asta nu înseamnă că ești contaminat și că 
nu vei ieși pozitiv peste cinci zile și este o risipă de bani, costă cât…, nu știu, șaizeci de 
euro, șaptezeci de euro fiecare test, ori noi avem nevoie în perioada aceasta de bani 
pentru tratament. Degeaba te testez, văd că ești negativ și nu am bani…, negativ, pentru 
că pozitiv dacă te…, eu încurajez, să nu mă înțelegeți că nu încurajez. Eu încurajez 
testarea la persoanele cu simptome. Trebuie să existe o prioritate. Dacă văd că ai 
simptomele și ești bolnav, cu cât iau mai repede decizia că ești bolnav  de Coronavirus, 
cu atât ai șanse mai mari să te recuperezi și să îți dau medicamentația, care ați văzut că 
este una simplă. A publicat-o acuma în protocol, nu știu dacă a avut acces la aceste 
medicamente, ele sunt folosite pentru HIV/SIDA. S-a făcut o testare pe mai multe centre 
și ați văzut, modelul de succes a fost la Timișoara și tocmai din acest motiv 
medicamentele care au fost folosite la nivel regional, aici, la noi în regiunea noastră, au 
fost multiplicate și pe celelalte centre. Acuma, este o criză de medicamente, pentru că 
nimeni nu se aștepta să își facă rezerve naționale pe tipul acesta de medicamente. 
Acuma ne încredem totuși că Statul român va găsi posibilități să cumpere 
medicamentele, pentru că începând de ieri, Spitalul de Infecțioase din Timișoara ne-a 
avertizat că este la limită maximă și că începem de acuma să ne gestionăm fiecare județ 
separat. În acest sens, noi am făcut deja un plan strategic, în care, după ce umplem 
Spitalul TBC care a fost golit și pus la dispoziție doar pentru Coronavirus, în perioada 
aceasta am dus acolo suspecții și cei care erau testați și găsiți pozitivi erau după aceea 
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transportați la Infecțioase la Timișoara, că așa este regula la nivel național. După ce 
umplem acest Spital cu pozitivi, noi, gândim acuma transformarea Spitalului TBC pe 
perioada aceasta de pandemie într-un Spital ATI în care să dotăm cu sisteme de 
ventilație toate cele nouăzici și șase de paturi. Deci, gândiți-vă că plecăm de la un Spital 
care nu a fost prevăzut cu ATI că nu era nevoie, să îl transformăm într-un Spital ATI. 
Avem nevoie de bani mulți acolo, pentru că aceste ventilatoare costă milioane de euro. 
Am înțeles că, colegii noștri de la Municipiu au alocat patru milioane dacă bine țin eu…,  

Dl Cadar Răzvan: Un milion de euro. 
Dl Cionca Iustin: Un milion de euro? Un milion de euro pentru aproximativ 

cincizeci de ventialoare. Acuma vedem cât vor costa, pentru că urcă prețurile pentru că 
este o criză și asta este. Avem de asemenea asigurat din partea Guvernului că vom 
primi de la Unifarm, noi am cerut patruzeci de ventilatoare, în funcție de câte primesc, o 
să ne trimită și de acolo. Mai avem o procedură de achiziție pentru nouă aparate plus 
încă patru mobile tot din banii de la Municipiu, așa că încet, încet ne ducem încolo. 
Avem foarte mulți donatori care vor să dea bani. Am instituit la nivelul Consiliului 
Județean un comitet de colectarea acestor fonduri și de prioritizare a investițiilor. Domnul 
Șeran se ocupă și dacă aveți…, de exemplu poate vă sună prieteni sau vreți voi să 
donați, sunați la domnul Șeran, tot departamentul condus de el se ocupă doar de 
problema aceasta în perioada acesta, adică Serviciul de Management al Spitalelor. Pe 
de altă parte, am constituit un grup de lucru al solidarității umane pe care l-ați văzut și 
dumneavoastră, care se adresează în special persoanelor în vârstă, peste șaizeci și 
cinci de ani și cele care vrem noi să stea izolate la domiciliu în care, în jurul Direcțiilor de 
Protecție a Copilului și DAS la Municipiu încercăm împreună cu primarii, cu Asociația 
Crucea Roșie să rezolvăm pachete și să ducem…, pachete de bază, alimente sau 
produse de igienă. Deci, din punctul nostru de…, și am uitat să spun un lucru. Am 
constituit un grup de lucru prin ordin al domnului prefect, care este președintele 
Comitetului pentru situații de urgență, care este format din specialiști în sănătate, cum ar 
fi directori de sănătate publică, directori de la Casă, epidemiologi, reprezentanți ai 
Spitalului, care se ocupă acum de strategie și de la zi la zi, ne întâlnim zilnic și ieri am 
stat patru ore într-o ședință prelungită în care discutăm pașii pe care îi avem de făcut. 
Nu vreau să vă sperii, dar dacă ne uităm puțin în celelalte țări, trebuie să luăm scenarii în 
care vom avea poate mii de bolnavi, pentru că asta se întâmplă peste tot. Aceasta 
înseamnă că după ce umplem TBC-ul vom prelua…, și o să o rog pe doamna secretar 
ca împreună cu juridicul de la Spital să vedeți cum putem lua Spitalul de la Ineu, pentru 
că acolo va trebui…, el este singurul care îndeplinește condițiile de secție ATI, nu există 
altul în județ, în speranța să salvăm cât putem salva Județeanul. Pentru că trebuie să 
înțelegeți, nu există doar Coronavirus în județul acesta, mai sunt boli de inimă și alte 
urgențe, care dacă noi punem la dispoziție Spitalul pentru Coronavirus, închidem toate 
celelalte secții. Aceasta înseamnă că tot personalul  medical care lucrează acolo, plus 
pacienții arădeni vor pleca la Spitale din alte județe care vor avea misiunea aceasta. 
Evident că trebuie să punem în practică ce facem cu Spitalul de la Sebiș, cu Spitalul de 
la Lipova și cu celelalte spitale private. S-ar putea ajunge chiar la rechiziționarea unor 
spitale private, oricât vi s-ar părea de absurd, suntem într-o situație de criză și suntem 
conduși după ordonanțe militare, așa că este posibilă orice confiscare de materiale, 
de…, chiar o să se dea hotărâri de subordonare a medicilor de familie și a centrelor de 
permanență față de UPU pentru a ajuta la trierea bolnavilor să nu mai ajungă toată 
lumea la UPU pentru că acolo este un loc în care te poți contamina foarte repede. Te 
duci sănătos, dacă unu este bolnav din cincizeci de oameni care sunt acolo stând unu 
lângă altul, pericolul este foarte mare. De aceea vreau să vă rog să aveți încredere în 
noi, în cei care suntem în executiv, apreciem foarte mult genul acesta de amendamente. 
Astăzi o să propun respinngerea lui pentru că noi deja ne-am gândit și am pus bani 
pentru toate lucrurile acestea, dar considerați-l adoptat pentru că tot ce ne-ați cerut, o 
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singură excepție o să fie aici pentru că doamna Puticiu a zis că nu are nevoie de corturi, 
deci eu nu pot să cumpăr ceva ce nu au nevoie. Noi trebuie să mergem pe necesarul 
care vine…, și știți cum lucrăm, șefii de secție centralizează cererile către conducerea 
Spitalului și ei vin către noi cu un referat în care ne solicită ce priorități au. Noi acuma am 
fost foarte flexibili, de aceea am și făcut ședință la ora aceasta, la ora 10:00 și vă 
mulțumesc pentru înțelegere, ca să le dăm banii cât mai repede să încerce să își 
cumpere ceea ce le lipsește. Aș mai vrea să vă comunic pentru că sigur, în perioada 
aceasta nu am avut timp de comunicare nici noi, nici medicii, toți sunt cu nervii la 
pământ. Vă rog frumos să îi sprijiniți chiar dacă greșesc. Suntem ca în război. Eu știu că 
au greșit, știu ce s-a întâmplat. Sunt oameni și ei, dar acum au nevoie de suportul 
nostru. Nu încercați să faceți capital politic din războiul acesta că nu știm câți vom 
supraviețui războiului. Este foarte gravă și dacă nu suntem uniți acuma, inclusiv 
financiar, Statul român nu poate suporta această pandemie doar din efortul bugetar. 
Gândiți-vă că noi scoatem bani…, am luat bani de la drumuri, știți! Îi ducem spre 
sănătate. În momentul acesta, niște firme, care până acuma plăteau niște persoane nu 
vor mai plăti acei angajați, ei se vor duce în șomaj, da, și îi vom plăti tot de la bugetul 
statului, nu ne mai vin impozitele pe venit, deci și Consiliul Județean și toate autoritățile 
din România vor avea minusuri pe buget și va fi greu să ne plătim și salariile angajaților. 
Deci, de acum înainte va trebui să ne gândim totuși să nu luăm toți banii din investiție să 
îi ducem la sănătate și aici facem apel la populație. Fiecare poate să dea o sumă de bani 
ca să depășim momentul acesta. Dacă înțelegem asta și suntem uniți și să începem prin 
propriul nostru exemplu, ne mărim șansele de supraviețuire. Dacă nu, nu știu câți ne 
întâlnim la următoarele ședințe chiar de aici și nu vreau să fiu patetic, dar să știți că este 
foarte groasă! Ieri a murit un pacient de patruzeci și ceva de ani din Curtici, care a plecat 
de la noi din Spital perfect sănătos. A făcut stop cardiac înainte de a ajunge în 
Timișoara. Și lucrurile acestea, din păcate noi nu le putem comunica public, pentru că 
există o decizie de la nivel național că se comunică prin voce unică. Fiind acest statut de 
criză, trebuie să te supui. Eu vreau să mă organizez astăzi, pentru că lumea face 
presiuni și mi se pare normal să fie informată și o să încercăm să vedem totuși ce putem 
să spunem public din toate lucrurile acestea pentru că dăm impresia că ascundem ceva. 
Vă rog, domnul Gligor! 

Dl Gligor Ioan: (Neinteligibil)..., funcționează în momentul acesta? 
Dl Cionca Iustin: Niciunul, domnul Gligor pentru că…, ascultați-mă un pic. 

Strategia se numește…, stați să vă zic cum se numește ca să îl puteți și citi.  
Dl Gligor Ioan: (Neinteligibil). 
Dl Cionca Iustin: Planul alb pentru organizarea sistemului spitalicesc din România 

în contextul pandemiei prevede așa: faza unu, toți pacienții se duc către spitalele de 
infecțioase și se testează acolo. 

Dl Gligor Ioan: Noi avem Planul alb? 
Dl Cionca Iustin: Deci, Planul alb, acesta s-a făcut la nivel național. 
Dl Gligor Ioan: (Neinteligibil)…, Județul Arad. 
Dl Cionca Iustin: Da, și sunt patru faze.  
Dl Gligor Ioan: Spitalul Județean are? 
Dl Cionca Iustin: Noi avem..., nu Județeanul îl face, județul îl face pentru că aici 

trebuie să prindem și spitalele private și spitalele care nu sunt ale Spitalului Județean. 
Spitalul trebuie să aibă protocoale, dar protocoalele acestea vreau să le înțelegeți, se 
schimbă de la zi la zi, în funcție de ce mai descoperim pentru că vreau să înțelegeți cât 
de complexă este boala aceasta. Vine omul cu piciorul rupt și se duce la UPU. UPU îi 
face investigație la picior, că nu are de unde să știe că el are și la plămâni dacă nu are 
simptome și tu îl întrebi, ați fost într-o țară? Și el zice nu am fost. Ai avut contact? Nu am 
avut. Aveți simptome? Nu am simptome. Și îl bagi direct la secția de specialitate. Omul îl 
bagă în gips, stă în Spital și după trei zile te trezești că tușește și că are simptome. În 
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momentul acela deja este târziu pentru personal dacă nu s-a protejat. Acuma eu vă 
spun, sunt eroi și printre asistenți și doctori care au spus lasă că eu am imunitate, nu mă 
îmbolnăvesc. Nu au folosit echipament de protecție pentru că la UPU avem doi bolnavi și 
nu puteți să îmi spuneți că Arafat nu le-a dat echipament. Noi putem să spunem că pe 
unele secții nu am avut echipamente și putem să o spunem că așa este adevărul, dar pe 
UPU nu se pune problema. Cum au putut să ia cei doi? Acuma, eu neoficial am auzit că 
unul dintre ei a umblat la domnul pastor acasă și l-a îngrijit sau au fost prieteni, nu știu, 
se vorbește prin piață. Oficial aștept ancheta epidemiologică. Vreau să vă informez că 
există o anchetă, un dosar penal la procuratură, eu am fost, am dat declarații, că ne-au 
întrebat și pe noi, că nu știe procurorul care este rolul Consiliului Județean, Casei și 
DSP-ului, dar până la urmă lucrurile acestea se întâmplă în orice societate normală, nu 
trebuie să ne ferim de a da declarații. Însă, vreau să înțelegeți un lucru, nimeni nu putea 
să prevadă că acel bolnav are Coronavirus dacă el și-a rupt piciorul. Acum o să fim mult 
mai prudenți, i-am izolat pe toți care au simptome, dar nici așa vă garantez că nu este 
securitate sută la sută. Câte triaje am face, evoluția bolii..., poate tu ai luat chiar atunci în 
ziua aceea și se dezvoltă în cinci zile. Planul strategici m-ați întrebat. Tocmai am început 
să vă spun punctul unu. Aceasta este faza doi, Spitalul TBC, cu posibilitatea de 
extindere la Ineu. Punctul trei, faza trei, Spitalul Județean. Noi deja am pus Municipalul 
că avem norocul că este pavilionar și sunt clădiri diferite, am pus deja Spitalul Municipal 
la dispoziție, încercăm să salvăm Județeanul cât putem. Dacă numărul cazurilor se 
înmulțește cum s-a înmulțit acuma în perioada aceasta și noi așteptăm vârful atunci, 
probabil că nu o să scape nici Județeanul. Medicii, în secțiile în care au fost găsiți 
bolnavi cu Coronavirus, și-au făcut testele, am înțeles că aseară majoritatea au fost 
negativi, dar au fost câteva cazuri de pozitivi, aceasta înseamnă că pleacă la Spitalul de 
Infecțioase, noroc că au mai fost câteva locuri și în măsura în care se însănătoșesc de 
acolo și mai eliberează paturi mai trimitem, dacă nu, începem să îi internăm pe TBC 
doar pozitivii, iar cei care acuma sunt suspecți acolo la TBC, o să îi mutăm în altă parte. 
Gândiți-vă când o să luăm Ineul ce disconfort este să te duci până la Ineu și să îi duci 
acolo. Dar, vreau să înțelegeți că varianta doi este Spitalul Județean și ar fi mult mai 
mare disconfortul și pentru pacienți și pentru personalul medical care lucrează la Spital 
să îi trimitem în alte județe sau la Sebiș sau nu știu pe unde or fi și ce capacitate poate 
să absoarbă acolo. Dacă sunt întrebări legate de subiectul acesta întrebați-mă, că voi 
trebuie să știți tot ce se întâmplă și să știți că nu este adevărat ce se vorbește prin târg. 
Sunt exagerări, sunt preluări de la unii medici care sunt panicați, da? Pentru că ați văzut 
aseară o postare patetică a unui medic de la UPU care cere spirjinul nostru. Păi, un 
medic să îmi ceară mie sprijinul când eu trebuie să am acuma nevoie de el? Și îl întreb, 
ai avut echipament? Da. Cum te-ai contaminat? Înseamnă că nu ai fost atent. Un medic 
nu are scuza care o avem noi, nu știm, nu suntem pregătiți să ne protejăm. Medicul este 
antrenat și face șase ani de facultate, plus specializare și poate doamna Crișan mă 
ajută, că există un principiu care spune că trebuie să tratezi ca medic omul din fața ta ca 
și când ar avea cea mai gravă boală și că poți să iei de la el orice. Adică să te protejezi. 
Faptul că nu te-ai protejat și ai luat o boală înseamnă că undeva nu ai fost acoperit. Și v-
o spun, că știți toată lumea, trebuie să ieșim din starea aceasta de obișnuință în care 
personalul medical mergeau în piață cu hainele din salon să își facă cumpărăturile și se 
întorc în salon. A fost prea mare flexibilitatea, condițiile de astăzi ne obligă să băgăm 
disciplina acolo și haideți să fim uniți, nu trebuie să punem fierul roșu pe ei, că înțeleg cât 
este de greu. Am văzut ieri o postare a unei asistente în cortul de triaj. Poate o vedeți 
toată lumea. Până aici masca, deci pe nas nu este pusă, boneta trasă, cu părul afară, 
după aceea a și dat-o jos a doua poză că o deranja boneta, pantofi de stradă, fără 
botoșei și tu îmi transmiți mie stați în casă că noi avem grijă de voi! Eu m-am liniștit 
imediat! Telefonul acela..., telefonul acela este cea mai mare sursă de infecție! Acesta ar 
trebui dezinfectat de nu știu câte ori pe zi. L-am pus aici, poate cineva a strănutat pe 
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masa aceasta. L-am luat, l-am pus pe mână. Când pui mâna pe față ai luat deja..., și vă 
mai dau un sfat acuma din experiența pe care am acumulat-o. Am înțeles că acest virus 
stă o perioadă, două, trei zile stă în gât până să meargă în plămâni. Dacă în perioada 
aceasta dezinfectați des gâtul, aveți șansa ca dacă chiar l-ați luat să îl amețiți, să îl..., 
chiar să îl neutralizați și am înțeles că dacă se beau multe lichide acidul gastric îl poate 
distruge. Sunt niște sfaturi, nu înseamnă că..., cum? Încercați cu alcool, nu știu, nu am 
încercat, eu vă recomand ceaiuri fierbinți. Vă rog, domnul Moț! 

Dl Moț Petru: Domnule președinte, remarcăm, sigur, apelul dumneavoastră la 
solidaritate. Suntem de acord cu aceste lucruri, cu majoritatea lucrurilor pe care le-ați 
spus, având și o experiență în acest sens însă, nu mi se pare normal, deși nu sensul 
acesta a fost al discursului dumneavoastră să fim puși la zid că nu suntem specialiști sau 
că am făcut un proiect de hotărâre. Să știți că și noi luăm contact cu lumea, trăim cu toții 
în societatea aceasta arădeană. Oamenii se plâng, constată sau percep că nu există o 
reacție suficientă a autorităților, în cazul nostru a Consiliului Județean și atunci noi am 
luat această inițiativă. Aș fi așteptat din partea distinsei colege nu să ne întrebe dacă 
știm câte consumabile se consumă, ci să ne fi sugerat cum să îmbunătățim acest 
proiect, cum să îl facem mai bun, să fie în folosul arădenilor. În acest spirit a fost făcut 
acest proiect de hotărâre, de a încerca să ieșim din ceea ce noi am perceput ca fiind o 
amorțeală și de a încerca să alocăm niște sume de bani pentru ceea ce am crezut noi, 
pentru că noi nu avem accesul dumneavoastră la specialiști să întocmim astfel de 
proiect de hotărâre. Dar cred că proiectul de hotărâre a fost unul serios, a fost unul care 
a fost aplecat pe necesitățile a ceea ce Spitalul Județean are nevoie la acest moment. 
Sigur că am văzut și raportul negativ. Dacă doamna doctor spune că nu are nevoie de 
acele containere, banii pot fi direcționați în alte direcții. Avem nevoie de reactive, avem 
nevoie de tot felul de consumabile, de echipamente de protecție a muncii pentru că într-
adevăr ați văzut..., și care să și fie folosite așa cum spuneați și dumneavoastră, pentru 
că într-adevăr poate că nu toată lumea a fost vigilentă în acest moment. Sumele evident 
că nu sunt suficiente. Probabil că sumele vor crește pe această perioadă care urmează, 
de aceea noi credem că indiferent de amendamentele care dumneavoastră le-ați făcut 
sau nu, putem aloca pe un proiect aceste sume, care cu siguranță, o să vedeți, va fi 
nevoie de ele în perioada viitoare. Ați spus de acele aparate de testare. Sigur, avem..., 
sau avem posibilitatea să avem..., la acest moment nu funcționează niciunul. Probabil că 
dacă vom urma și noi la timp, vom fi în aceeași situație ca și Italia. Poate dacă vine 
timpul frumos și lumea nu va mai fi la fel de vigilentă și va ieși din casă, vor apărea și la 
noi cazuri mai multe și atunci nevoia de testare va fi mai acută. De aceea credem că 
proiectul de hotărâre nu este desuet, indiferent de amendamentele pe care 
dumneavoastră le-ați făcut și noi credem că se impune să fie adoptat în forma pe care 
am formulat-o noi cu amendamentul că într-adevăr dacă acel..., dacă într-adevăr se 
susține că acele containere, deși mă rog, eu nu sunt de acord că în niște corturi putem 
lucra mai bine, dar în fine, aceasta este altă situație. Acele sume de bani pot fi 
direcționate către alte aparate medicale care, până la urmă, după ce această pandemie 
care va trece vor fi niște bunuri câștigate pentru Spitalul Județean. De aceea noi vom 
vota acest proiect, l-am și inițiat, este firesc. V-am rugat să o faceți și dumneavoastră, 
toți colegii care sunteți prezenți în sală, fiind convinși că toți dintre dumneavoastră sunteți 
conștienți de situația delicată în care ne aflăm. Mulțumesc! 

Dl Cionca Iustin: Deci, domnul Moț! 
Dna Crișan Corina: Îmi permiteți, domnul președinte? Vă rog din suflet. 
Dl Cionca Iustin: Vă rog!  
Dna Crișan Corina: Ca să fie clar pentru toată lumea, există o asociație în Arad 

care a vrut să pună la dispoziție un PCR pentru arădeni și a înțeles că mai bine pune la 
dispoziție bani ca să se cumpere aceste kit-uri. Și rugămintea mea mare este, dacă tot 
vreți să facem ceva împreună, să identificăm de unde putem cumpăra acele kit-uri cât 
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mai repede, că pe urmă, după două săptămâni, o să rămânem cu bani și nu o să mai 
avem de unde le cumpăra. Să știți că situația este de așa natură. Dacă vreți să facem 
ceva este foarte frumos, vor veni acele ventilatoare la TBC. Dar atunci ajutați-ne să 
refacem..., să pregătim rețeaua electrică, pentru că acel Spital nu a fost conceput să 
ducă nouăzeci de ventilatoare.  

Dl Cionca Iustin: Am rezolvat..., 
Dna Crișan Corina: Acestea sunt lucruri pe care trebuie să..., 
Dl Cionca Iustin: Doamna Crișan! 
Dna Crișan Corina:..., le gândim. 
Dl Cionca Iustin: Este rezolvat curentul de ieri. 
Dl Moț Petru: Gata. 
Dl Cionca Iustin: Deci, domnul Moț! Îmi pare rău dacă s-a înțeles că vrem să vă 

punem la zid. 
Dl Moț Petru: Nu, nu dumneavoastră! Dar m-a deranjat, vă spun sincer..., 
Dl Cionca Iustin: Am înțeles. Haideți că nu avem timp de..., 
Dl Moț Petru:..., cum a pus colega problema..., 
Dna Crișan Corina: Pentru că..., 
Dl Moț Petru:…, vă respect, să știți, foarte mult! Dar să fie..., (neinteligibil). 
Dna Crișan Corina: Cu siguranță nu mă respectați în condițiile în care niciunul nu 

m-ați sunat și așteptam să mă sunați pentru că sunt cea mai în măsură aici să vă dau 
niște informații, dacă suntem o echipă! 

Dl Moț Petru: Data viitoare vă promit că eu personal o să vă sun! Dar să știți că nu 
a fost..., 

Dna Crișan Corina: Să dea Dumnezeu să mai existe o dată viitoare, că atât de 
nasoală este problema! 

Dl Moț Petru: Da..., sau să sperăm să nu mai fie cazul. 
Dl Cionca Iustin: Doamna..., 
Dna Crișan Corina: Și doi!   
Dl Cionca Iustin: Doamna Crișan! 
Dna Crișan Corina: Vă mai spun ceva, dacă vreți, că sunt la fel de corectă! Fac o 

recomandare, domnule președinte. Paharele vor sta în dulap de acum înainte! Este 
foarte elegant că sunt pe mese, dar ar trebui să stea în dulap! Mulțumesc! Eu chiar țin să 
ne protejăm cu toții și să luăm lucruri și decizii..., 

Dl Moț Petru: Este firesc. 
Dna Crișan Corina:..., care să ne fie de folos! 
Dl Cionca Iustin: Deci..., 
Dl Moț Petru: Sunt de acord! 
Dl Cionca Iustin: Domnul Moț! A fost o ședință așa cum mi-aș fi dorit să fie toate 

ședințele în cei patru ani cât am fost colegi. Este păcat să o stricăm acuma, eu vă 
înțeleg poziția. Am citit declarația domnului Fifor, care este președintele dumneavoastră, 
înțeleg disciplina din partid, înțeleg că vă susțineți amendamentul, discut omenește cu 
dumneavoastră. Acest amendament nu își are rostul din moment ce am ați votat punctul 
1 și 2 în care am alocat sume mult mai mari decât ce îmi cereți dumneavoastră. În al 
doilea rând, interveniți dumneavoastră în politica de priorități ale Spitalului. Lăsați să își 
cumpere ce vreau ei. Dacă vor să își mai cumpere un PCR, credeți-mă că eu le aprob ce 
vor ei. Dacă vor să își ia 5, să își ia 5! Dar lăsați să decidă ei, că răspunderea este a lor, 
nu a noastră. Dacă eu le cumpăr ceva care ei spun nu am nevoie, după aceea, când ne 
vom confrunta cu o criză, că vom ajunge când se termină banii și de la drumuri și tot nu 
o să facem față, atunci o să dea vina pe noi, că din populism sau din rațiuni electorale, 
am hotărât noi prioritățile, în loc să îi lăsăm pe ei. Aveți încredere, că lucrăm cu cei mai 
bun specialiști. Aici nu este proiectul PSD sau al PNL, este proiectul nostru, al Consiliului 
Județean. Putem gândi așa? 
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Dl Moț Petru: Noi, da! 
Dl Cionca Iustin: Vă lasă șeful dumneavoastră să gândiți așa? 
Dl Moț Petru: Al nostru, da! Nu știu al dumneavoastră! 
Dl Cionca Iustin: Că eu am primit o săgeată ieri, i-am răspuns pe măsură, în care 

îmi dă el sfaturi mie, ca astăzi cum să votăm și ce să facem. Noi avem o majoritate, dar 
aș vrea să faceți parte și dumneavoastră din această majoritate astăzi, spre binele 
arădenilor. Deci, înțelegeți că PCR avem în curte și ați aprobat cofinanțarea a zece la 
sută. Mai avem unu cumpărat dinainte, tot de dumneavoastră la celălalt Spital, avem 
nevoie de kit-uri că de aceea nu putem produce cu ele. Mai cumpărați unu, ce faceți cu 
el dacă nu ai cu ce să lucrezi? Înțelegeți că ne trebuie kit-uri? Că urmează după aceea o 
avalanșă de cereri și dacă socotiți șaizeci de euro ori..., ziceți dumneavoastră, zece mii 
de teste, de unde mai pui banii dacă noi băgăm bani acum, dăm șaizeci de mii sau 
șaptezeci de mii sau o sută de mii, nici nu știu cât costă PCR-ul respecitv. Am ofertă 
pentru PCR de la Lems. Dacă vreau să mai iau unu, mi-l plătesc ei acuma. Am emoții să 
zic mai luați unu când știu ce nevoi am. Știți ce mi-ar trebui mie acuma? Ventilatoare cât 
de multe! Dacă vreți să ne gândim la etapa următoare, care poate fii săptămâna viitoare. 
Pentru că gravitatea bolii nu este pentru aceia sănătoși este pentru cei care..., și vă spun 
de acuma niște simptome obezitate, diabet, cardio, cancer și plămâni. Cei care au 
acestea, au nevoie de ventilatoare, nu pot trăi fără acestea. Și atunci eu vă întreb, 
credeți că este mai important PCR-ul acesta și corturile decât ventilatoarele? Gândiți-vă 
că nu avem..., nu o să avem paturi dacă ajungem să închiriem poate în faza a patra, că 
nu v-am spus decât primele trei faze. În faza a patra poate vom trata acasă la domiciliu 
sau o să închiriem Expo Arad, dau un exemplu. Acolo îți trebuie dotare, paturi, toate 
celelalte. Gândiți-vă un pic și treceți peste ce vă cere șeful de partid acuma. Înțeleg 
disciplina. Haideți să ne gândim la oameni, că mâine o să îmi dați dreptate și va fi târziu. 
Și mergeți..., credeți-mă..., eu nu pot să vă cer să votați împotriva proiectului 
dumneavoastră, ar fi absurd! Înțeleg..., 

Dl Moț Petru: Nu, mai ales că...,  
Dl Cionca Iustin:..., dar vreau omenește să înțelegeți acuma că toate acestea sunt 

prevăzute în primul și al doilea punct și le vom cumpăra dacă este nevoie. 
Dl Moț Petru: Bun! Dar dumneavoastră..., 
Dl Cionca Iustin: Și vă mai dau..., 
Dl Moț Petru:..., sunteți de acord..., 
Dl Cionca Iustin:..., o informație care nu v-am dat-o. M-au sunat de la BRECO și 

mi-au spus că putem să luăm bani din proiectele europene semnate, și noi avem 
Infecțioasele și avem ISU în care avem șase sute optzeci de mii, da? Zic bine? Șase 
sute optzeci de mii de euro care îi putem lua de acolo să mai suplimentăm cumpărarea 
unor echipamente, adică renunț la autobuz, la nu știu ce..., erau prevăzute niște mașini 
pentru ISU și cumpărăm ce ne trebuie la Spital. Deci, și rezerva aceasta o pun la 
dispoziție și încercăm să mergem să spijinim Spitalul, doar că trebuie să le lăsați mai 
multă libertate să decidă ei. Dacă noi le spunem prin proiectele noastre ce să își ia, o să 
fim acuzați că noi am decis. 

Dl Moț Petru: Nu..., dacă cei de la Spital veneau și..., domnule, nu îmi trebuie 
aparat, îmi trebuie altceva, făceam noi amendament cum ați amendat dumneavoastră 
proiectele dumneavoastră, le amendam și noi pe al nostru, nu era niciun fel de 
problemă.  

Dl Cionca Iustin: Păi l-ați amendat la punctul unu și doi, că banii i-am dat deja. 
Acuma vreți să spuneți pentru ce. 

Dl Moț Petru: Nu, nu, nu. Vreau să spun altceva. Voiam să spun că 
dumneavoastră ne criticați acuma că..., 

Dl Cionca Iustin: Nu vă critic, domnul Moț! 
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Dl Moț Petru: Bun. Spuneți că nu ar trebui votat proiectul și oarecum ne reproșați 
faptul că susținem acest proiect pe motiv că deja banii s-au alocat. Dar vă rog să țineți 
cont totuși că noi când am inițiat acest proiect, amendamentele dumnevoastră nu 
existau.  

Dl Cionca Iustin: Am înțeles! 
Dl Moț Petru: Și atunci de ce să…, 
Dl Cionca Iustin: Nu. Nu aveați dumneavoastră informația, pentru că noi avem 

comanda de treizeci de zile. Noi, Spitalul, ca să ne înțelegem!  
Dl Moț Petru: Noi nu am primit amendamentele dumneavoastră! 
Dl Cionca Iustin: Dar nu sunt amendamentele mele! Sunt cereri ale Spitalului. 

Este o procedură. Haideți…, auziți! Că tot ați discutat problema aceasta că nu am 
intervenit din timp. Haideți să fim totuși sănătoși la cap. Când s-a dat ordonanța pentru 
starea de urgență, în 21? Da. Până în 21 aveați voie să faceți rectificări de buget? Nu 
aveați voie, până în 1 iulie. Doar de când s-a stabilit situația de urgență, că de aceea 
cerea domnul Băsescu, dați drumul la starea de urgență să putem cumpăra fără licitații. 
Până la data aceea, noi nu am avut voie să ieșim din bugetul care l-am alocat nici dacă 
vroiam, decât încălcând legea. Apoi, există o lege a achizițiilor publice pe care nu ați 
schimbat-o! Nici noi! Și acum discutăm să o respectăm! Pot eu să îi cer unui funcționar 
să încalce legea? Știți că noi, pentru aparatul PCR care este în curtea Spitalului am 
procedura în 30 să deschid oferta? Și încerc acum să le spun, băi lăsați-le! Este stare de 
urgență! Treceți peste proceduri! Dar oamenii sunt fricoși pentru că văd ancheta de la 
Corpul de Control al Guvernului pentru cumpărarea de măști la preț triplu. Lumea va 
profita și atunci noi trebuie să respectăm niște legi. Deci, haideți să înțelegem! Noi, ne-
am mișcat repede. În 21 s-a dat starea de urgență, în 23, alaltăieri sau când am primit, în 
24…, medicamentele pentru care putem să facem comanda și noi în 26 ne-am întâlnit și 
dăm hotărâre de consiliu. Păi a trebuit să las comisii, a trebuit să las toate procedurile și 
astăzi dăm hotărârea. La ora 10:00 am trimis banii. Deja ei sunt la Spital, am semnat 
hotărârile deja și se cumpără la ora aceasta ce au nevoie. Am pus oameni specialiști să 
se ocupe de asta și răspunderea este a lor, nu este a noastră. Haideți să nu facem mai 
mult decât atât și să încercăm să ne apărăm unii pe alții, indiferent de culoarea politică și 
vă asigur că o să bem o șampanie după aceea toți. Dacă acuma începem jocuri de 
acestea, să știți că s-ar putea să nu mai bem toți, da? Nu știu care cade primul! Trecem 
la vot, nu mai dăm nici o replică. Doamna Crișan, închidem subiectul. Dă-o în colo! A 
durat subiectul acesta cât toate celelalte! Doamna Crișan, vorbiți în pauză. Cine este de 
acord cu amendamentul grupului PSD? Cu proiectul, scuzați-mă! 9 voturi (Butunoi 
Adrian-Cătălin, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moţ Petru, 
Pop Alin, Purcaru Mircea, Sulincean Marius-Mircea și Trifon Daniel – consilieri județeni). 
Împotrivă? 14 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, 
Feieş Cristian, Pero Tamas-Carol, Plaveți Ioan, Popa Garofiţa, Remețan Florin, Salaşan 
Cristian-Ioan, Stan Simona-Lucia și Ţolea Adrian-Florin – consilieri judeţeni). Abțineri? 2 
voturi (Crișan Corina-Anka și Moşneag Vasile-Ovidiu – consilieri județeni). 

 
Nu a fost întrunită majoritatea necesară pentru adoptarea unei hotărâri. 
 
 
Dl Cionca Iustin: Am mutat punctul 33. Mă gândesc că..., doriți informații de la 

domnul Sergiu Bîlcea? Bun.  
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Diverse 
 
Dl Cionca Iustin: Atunci trecem la punctul Diverse. Cine se înscrie la Diverse? 

Numai o secundă. Ciceac, Butunoi, Purcaru, Remețan, Trifon. Domnul Bîlcea, vă dau 
cuvântul prima dată dumneavoastră și vă rog să și plecați. 

Dl Bîlcea Sergiu: Îmi cer scuze..., 
Dl Cionca Iustin: Încă o dată! Cine vrea să plece, nu mai stați să vă contaminați, 

acasă! Ceilalți rămânem să discutăm toate problemele. 
Dl Bîlcea Sergiu: Îmi cer scuze, există o întâlnire la ora 11:00 cu Rețeaua 

Solidarității la care chiar doresc să fiu prezent pentru că există pe lângă această primă 
redută a Spitalului, reduta numărul doi persoanele vulnerabile, cele care nu pot părăsi 
casa, apartamentul și care au nevoie de ajutor. Scurt. Toate șantierele care sunt în acest 
moment pe investiții în Arad, ce înseamnă drumurile județene, sunt în lucru. Am convenit 
cu operatorii, cu firmele care lucrează pe aceste drumuri să continue munca pentru că 
există fonduri europene, există fonduri guvernamentale, dar și fonduri proprii pe zona de 
investiții care vor continua. Sunt în total 13 șantiere. Suma pe care noi am aprobat-o 
astăzi, mare parte din ea face parte din sumele care le-am..., sau nu le-am folosit să 
spun mai bine așa, pe zona de deszăpezire. Deci, să știți că banii pe care astăzi i-am 
aprobat sunt în mare parte sume care nu au fost folosite din contractul de deszăpezire. 
Vă mulțumesc! O zi bună vă doresc! 

Dl Cionca Iustin: Domnul Ciceac! 
Dl Ciceac Vasile: Nu vreau să se lungească ședința din cauza mea, este cred că 

nu știu a câta oară de când vreau să iau cuvântul, dar vreau să vă spun, domnule 
președinte, că Nădlac-ul din punct de vedere geografic și strategic este cel mai 
vulnerabil cred că din Județul Arad. Datorită faptului că sunt două puncte de trecere a 
frontierei funcționale, să zicem că punctul de trecere al Frontierei II nu este așa de 
periculos pentru de acolo de pe autostradă nu prea pot să iasă pentru că se blochează 
artera care vine în Orașul Nădlac, exact cum sunt două blocate pe autostradă sau pe 
centura Aradului la Aeroport și la Zădăreni. Eu am pățit-o astăzi, nu am știu, nu am fost 
informat și a trebuit să mă duc până în capătul celălalt al Aradului și am intrat invers. 
Acuma ce se întâmplă la punctul de trecere al Frontierei I? Sunt foarte mulți cetățeni 
români care vin din Uniunea Europeană, vin cu trenul până la Nădlac-ul unguresc. De 
acolo nu știu cum trec frontiera și ne trezim cu ei prin oraș, la magazine, la toate 
buticurile și așa mai departe, în urma cărora merg cetățenii orașului, cumpără și pun 
mâna pe acele mărfuri pe care au pus mână cei poate că sunt și cu siguranță sunt 
contaminați. Singura problemă, eu am mai..., nu știu dacă ați văzut ce am mai postat eu 
pe rețelele de socializare. La nivel de localitate există un comitet de..., un comitet local 
pentru situații de urgență unde președinte este primarul, vicepreședinte este viceprimarul 
și totodată răspunde și domnul secretar general al orașului, dar în acel comitet există 
reprezentanți ai Poliției Române, reprezentanți ai Poliției de Frontieră, reprezentanți ai 
Jandarmeriei și totodată al Poliției Locale. Deci, acolo dacă..., am spus că dacă 
președintele Comitetului pentru situații de urgență nu bate cu pumnul în masă, Nădlac-ul 
va fi cel mai contaminat oraș din Județul Arad. Chiar astăzi am văzut niște pedestrii prin 
Nădlac trecând fără nici o problemă. 

Dl Cionca Iustin: Domnul Ciceac!  Aveți primar? 
Dl Ciceac Vasile: Avem primar, dar..., 
Dl Cionca Iustin: Dacă aveți primar, toate probleme acestea trebuie aduse la 

cunoștința Comitetului pentru situații de urgență și acolo este o celulă condusă de 
domnul prefect care ia măsuri. Nici eu nu am știut că închide ieșirile de pe autostradă, vă 
dau explicația care am primit-o azi-noapte și eu, că și eu sunt revoltat. Există o criză de 
personal la poliție, au început să obosească oamenii, gândiți-vă că deja de săptămâni 
bune transferă mii de români intrați în țară până la limita județului, fiecare noapte de 
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noapte și de aceasta nu a mai pus echipajele acestea filtre, care tot pentru protecția 
noastră le-am pus aici, ca să nu coboare cei care intră în țară de pe autostradă și să nu 
contamineze comunitatea, ceea ce deja s-a întâmplat. Așa că, din cauza aceasta s-au 
închis. Adresă oficială din partea primarului în care să sesizeze toate problemele pe care 
le-ați ridicat aici și domnul prefect o transmite forțelor de ordine. Are la dispoziție armata, 
poliția, poliția de frontieră, ISU și așa mai departe și vor pune la punct o strategie cu 
CFR-ul să vedem, poate că încă nu au fost informați. Pe subiectul acesta vreți să 
interveniți sau pe alt subiect? 

Dl Trifon Daniel: Pe acest subiect. Eu știu că s-a făcut această solicitare și în 
momentul de față Nădlac-ul doar cu Poliția Locală și toate sursele de acolo. 

Dl Cionca Iustin: Puteți să-mi dați numărul de înregistrare?  
Dl Trifon Daniel: O să... 
Dl Cionca Iustin: Că eu sun acuma dacă vreți după ce termin aici, îmi dați mie 

adresa și..., 
Dl Trifon Daniel: Da o să vorbesc. 
Dl Cionca Iustin: Sau trimiteți-mi-o pe mail, bine? Și vorbesc eu cu domnul 

prefect. Mulțumesc frumos! Putem trece la următorul? Mai aveți subiect, domnul Ciceac? 
Dl Ciceac Vasile: Nu.  
Dl Cionca Iustin: Mulțumesc pentru sesizare și o să comunic domnului prefect. 

Domnul Butunoi! 
Dl Butunoi Adrian: Mă auziți? Aș vrea să fac un apel către colegii mei, indiferent 

de culoarea politică, având în vedere situația în care ne aflăm de pandemie să donăm 
indemnizația de Consiliul Județean pe această lună Spitalului Clinic de Urgență Arad. Un 
îndemn, o propunere, o chestie solidară cu problemele…, și să rezonăm problemele 
oamenilor. Cei care doresc, eu o voi face direct de aici plecând. Mulțumesc! 

Dl Cionca Iustin: Mulțumim, domnul Butunoi! Poate îi dați numărul contului de la 
Spitalul Județean în care se adună. 

Dl Butunoi Adrian: Mă duc direct acolo eu. 
Dl Cionca Iustin: Vă descurcați? 
Dl Butunoi Adrian: Desigur! 
Dl Cionca Iustin: Bine.  
Dl Butunoi Adrian: Am buletin.  
Dl Cionca Iustin: Domnul Purcaru! 
Dl Purcaru Mircea: Domnul președinte! În Județul Arad, Vama Turnu era..., este o 

vamă mică, o vamă destinată pentru..., era destinată pentru transferul muncitorilor către 
zonele industriale ale Aradului. Toți aceștia care mai lucrează, sunt obligați să meargă 
pe la Nădlac. 

Dl Cionca Iustin: Știu. 
Dl Purcaru Mircea: Așa cum s-a deschis Salonta și Săcuieni-ul, nu știu de ce nu 

se poate deschide și Turnu pentru că acolo este un trafic exclusiv de oameni care 
muncesc în Arad. 

Dl Cionca Iustin: Același răspuns vi-l dau și dumneavoastră, criza personalului de 
la poliție, poliției de frontieră, care sunt foarte obosiți. Nu știu dacă știți prin ce trec și ce 
fel de oameni trec în vamă acuma și cât de greu este pentru ei..., 

Dl Purcaru Mircea: Da, numai că ei sunt acolo. 
Dl Cionca Iustin: Nu sunt acolo. 
Dl Purcaru Mircea: Ba da! Vă spun eu că sunt acolo. 
Dl Cionca Iustin: Nu..., domnule, acuma una este să asiguri personalul de 

securitate cât să nu se forțeze vama și una este să aduci numărul necesar care să 
deservească mii, că nu știm..., vă dați seama că dacă se deschide aceasta mulți fug 
după autostradă și intră prin Turnu și ții duce prin oraș. Așa, dacă intră prin Nădlac, îi pui 
pe autostradă și ați văzut, coloană până la ieșirea din județ și de acolo îi preia poliția de 
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acolo și noi ne recuperăm oamenii. Dacă noi îi lăsăm prin Turnu, pentru..., înțeleg 
motivul, că și pe mine mă interesează să funcționeze economia, nu mai ai niciun control. 
Știu, știu, numai vreau să înțelegeți că până la economie eu trebuie să am grijă de 
sănătatea dumneavoastră. Orice om de acolo care vine din Italia, din Franța, din Spania, 
este un pericol potențial pentru comunitatea noastră și ați văzut că se răspândește 
virusul acesta foarte repede. Domnul Remețan! 

Dl Remețan Florin: Domnul președinte, în afară de…, (neinteligibil), Spitalului care 
este foarte…, (neinteligibil), în perioada aceasta…, (neinteligibil). Deci, cu două zile în 
urmă, la Aluniș s-a întâmplat un lucru grav, probabil că știți, am fost sunat acolo de 
oameni, i-a dus ca sardelele în..., deci pe traseul Aluniș-Frumușeni-Fântânele. Deci, cine 
răspunde? Acuma, sigur, ADI Transport..., 

Dl Cionca Iustin: Da. Da. 
Dl Remețan Florin: Ca să lămurim cu zădărnicia că poate că vom fi o..., 

(neinteligibil). 
Dl Cionca Iustin: Dacă vreți vă dau numărul domnului director, noi am sunat 

imediat, că și pe noi ne-au sesizat, că vă dați seama că și noi avem prieteni acolo. Este 
o decizie luată tocmai pentru că vrem să împiedicăm răspândirea virusului, iar în aceste 
autobuze, eu nu pot să controlez câți intră. Este foarte greu să te lupți cu omul să îi spui 
domnule, tu rămâi, tu urci. Și atunci, au luat ei decizia aceasta să suspende pe perioada 
aceasta, să suspende aceste autobuze deși, na..., este o măsură nepopulară, pentru că 
oamenii aceștia trebuiau să vină la lucru și iarăși amintim de aspectul economic. 

Dl Remețan Florin: (Neinteligibil)..., ca sardelele au venit până la Arad. 
Dl Cionca Iustin: Nu, l-au scos. 
Dl Cadar Răzvan: A rămas o cursă..., 
Dl Cionca Iustin: Erau două la aceeași oră? 
Dl Cadar Răzvan: Erau mai multe curse pe zi și a rămas doar o cursă.  
Dl Remețan Florin: (Neinteligibil)..., astăzi au venit mai lejer. Probabil că..., 

(neinteligibil). 
Dl Cionca Iustin: Nu vreți să îl sunați pe director? Că până la urmă este directorul 

ADI...,   
Dl Remețan Florin: (Neinteligibil). 
Dl Cionca Iustin: Eu l-am sunat deja. Mie mi-au dat alte informații. O să o iau și pe 

a dumneavoastră și..., 
Dl Remețan Florin: Păi eu vă dau mesajele..., (neinteligibil).  
Dl Cionca Iustin: Le am. Le am mesajele, numai v-am spus care este poziția lor. 

O să reluăm discuția cu el și să vedem. Pe Aluniș și Fântânele, Frumușeni era, nu? 
Dl Cadar Răzvan: Da. 
Dl Cionca Iustin: Bun. Să notezi problema aceasta totuși, să vedem ce facem. 

Domnul Trifon! 
Dl Trifon Daniel: Aș avea în primul rând o întrebare dată fiind Ordonanța Militară 

numărul 2 și văzând că centralizarea se face la nivelul Consiliului Județean, câte 
persoane vulnerabile sunt în Județul Arad? 

Dl Cionca Iustin: Sunteți dezinformat. Centralizarea se face la nivelul Comitetului 
pentru situații de urgență și avem..., noi nu avem acces la aceste informații, există vocea 
unică care se face în fiecare zi la ora 1, la nivel național și eu nu am datele acestea ca 
să..., 

Dl Trifon Daniel: Bun. Eu am înțeles că la nivelul UAT-urilor se face, prin 
comitetele locale și am..., nu știu, poate am citit eu greșit sau..., 

Dl Cionca Iustin: Nu…, se face..., 
Dl Trifon Daniel: Am mai văzut că și variantele mai sunt..., (neinteligibil), care 

diferă. 
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Dl Cionca Iustin: Nu. Haideți să vă spun! Centralizarea se face la ISU și ISU 
comunică Prefecturii și Prefectura dă fiecărei localități în parte, doar pe raza localității lor. 
Dar nu sunt date publice și nici nu au voie să iasă pe comunicare. Tifi, aș vrea să 
clarificăm cu vocea unică, să vedem totuși…, vreau să văd și eu…, eu nu am hârtia 
aceea prin care mi se interzice să comunic despre anumite lucruri, inclusiv aceasta. Să 
vedem ce avem voie, ce nu avem voie și să începem să ieșim totuși cu comunicări că 
lumea nu mai știe ce se întâmplă și măcar unele lucruri am putea să le spunem. Mă 
gândesc că nu o să îmi zică nimeni astăzi că facem un comunicat că am votat cinci 
milioane și mai avem șase sute cincizeci de mii de euro pentru Spital. Da? 

Dl Trifon Daniel: O a doua chestiune…, am înțeles subiectul acesta. A doua 
chestiune, la Nădlac aș reveni…, 

Dl Cionca Iustin: Voce unică este Cozma și Cătană pe linia…, că unu este pe linia 
de interne, unu este pe linia de sănătate. Dar vă spun din experiența mea. Când am avut 
primul caz, decesul pastorului, am făcut un comunicat, l-au trimis la București să îl 
aprobe, că nu se mai poate ieși cu comunicat neaprobat de la vocea aceasta unică și 
ne-au transmis că nu se poate da public și noi…, o să iasă ei. Deci, pe Prefectură, 
cenzura este la cote maxime.  

Dl Trifon Daniel: Aș reveni la problema de la graniță, dacă s-ar…, o soluție ar fi să 
se închidă pentru persoane Vama Nădlac, Vama veche și să fie direcționat doar marfa 
pe Nădlac vechi și doar pe autostradă persoanele. Cred că este masura care cu 
siguranță va ajuta foarte mult Nădlac-ul. Deci, pe T.F. Nădlac vechi…, ca să îl botezăm 
așa, să fie exclusiv pentru marfă și Nădlac autostradă…, 

Dl Cionca Iustin: Dar sunteți conștient că asta ține de înțelegerea dintre cele două 
țări. Este la nivel…, 

Dl Trifon Daniel: Da, dar trebuie propus. 
Dl Cionca Iustin: Deci faceți…, încă o dată! Toate propunerile acestea, degeaba 

mi le faceți mie! Toate propunerile acestea, trebuie făcute către Comitetul pentru situații 
de urgență pentru a le înainta la factorii decizionali. Sau dacă aveți linia directă la 
Arafat…, 

Dl Trifon Daniel: Bun. Eu am înțeles și altă chestiune că am depășit oricum. 
Discutăm de criza aceasta și de județ. Eu cred că nu este…, chiar nu este presa, nu sunt 
spectatori, chiar discutăm rațional. 

 
Sedința s-a încheiat din lipsă cvorum, în sala rămânând 9 consilieri județeni, 

respectiv: Cionca Iustin – președinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreședinte, Boloni 
Gyorgy, Ciceac Vasile, Crișan Corina-Anka, Plaveți Ioan, Purcaru Mircea, Remețan 
Florin și Trifon Daniel.    
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